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Имунолог Срђа Јанковић изјавио је данас да се у контексту бројева може говорити о
заравњењу епидемиолошке криве у Србији али је упозорио да још постоји потенцијал да
се ситуација побољша или погорша уколико се не настави ригорозно спровођење мера.

  

  

Јанковић је за телевизију Пинк рекао да још није испуњен “пун потенцијал” инфекције.

  

 “Он постоји тако да ствари могу да крену на боље, чему се сви надамо, али и на горе.
Ако будемо доследни и солидарни у спровођењу мера и ако будемо сви заједно мислили
да што пре доведемо до јењавања епидемије, постоје услови да се ситуација побољша”,
казао је Јанковић.

  

Оценио је да је избегавање заражавања “окосница било какве стратегије” спречавања
да вирус уђе у најширу популацију.
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Јанковић је рекао да Београд има највећи потенцијал за ширење инфекције као град са
великим бројем становника, великом густином насељености и специфичним економским
и социјалним активностима али је додао да то не значи да било који други град не треба
посматрати као потенцијално жариште.

  

Он је поновио да не постоји старосна група коју треба сматрати заштићеном од заразе и
да последице инфекције могу бити озбиљне и код особа које су излечене.

  

“Већина пацијената може да прође без њих, то се не дешава сваком и увек”, казао је
Јанковић и додао да деца ретко добијају озбиљну клиничку слику.

  

(Бета)
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